



# 10 微星科技股份有限公司



職稱	名額	學經歷限制	工作地點	工作時間	待遇	工作內容/徵才條件
系統電腦主機板 韌體/BIOS工程師	2	專科/大學/碩士	新北市 中和區	日班	35,000至 48,000元	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.開發/維護/改善主機板與DT的BIOS 程式</li> <li>2.導入主機板相關零件控制方法</li> <li>3.負責BIOS程式偵錯與問題解決</li> <li>4.回覆客戶或相關部門BIOS技術問題</li> </ol>
車用電子硬體 工程師	2	大學/碩士	新北市 中和區	日班	35,000至 70,000元	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.車用電子ARM base研發設計</li> <li>2.熟悉 X86與Allegro</li> <li>3.與軟體和機構跨部門溝通</li> </ol>
車用電子軟體 設計工程師	6	大學/碩士	新北市 中和區	日班	35,000至 80,000元	整合晶片driver、修改Android Framework、解決及排除Kernel問題 需要具備以下的的能力: <ol style="list-style-type: none"> <li>1.熟Linux</li> <li>2.會寫C/C++及Java程式</li> </ol>
PCB Layout 工程師	2	大學以上	新北市 中和區	日班	30,000至 60,000元	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.負責MB、VGA、DT的PCB板Layout佈線工作。</li> <li>2.佈線後的資料整理與移轉。</li> <li>3.與HW工程師討論處理問題。</li> <li>4.工作經驗：3年以上</li> </ol>
桌機產品海外 通路業務專員	2	專科/大學/碩士	新北市 中和區	日班	30,000至 60,000元	The Channel Sales is responsible for developing and facilitating relationship between the company and its customers ( ex. distributors and retailers ) to meet and exceed pre-set sales quotas. Responsibilities: <ol style="list-style-type: none"> <li>1.Meeting and exceeding pre-set sales quotas</li> <li>2.Responsible for new business development via aggressively drive biz partners to maximize sales and total partnership potential through sales best practices, training and support</li> <li>3.Maintain channel map</li> <li>4.Conduct market price survey and competitor information feedback. Keep abreast of competition, competitive issues and products</li> <li>5.Negotiate business terms &amp; conditions with responsible customers</li> <li>6.Control customer credit</li> <li>7.Provide Sales FCST</li> <li>8.Deliver daily business contact &amp; build up business relationship with customers via masterfully communicate with customers on products offered</li> <li>9.Control expense &amp; manpower budget</li> <li>10.Work with Marketing to drive product promotion programs/events</li> <li>11.Attend and participate in sales meetings, product seminars and trade shows per requests</li> </ol>
Cloud系統開發 工程師	3	大學/碩士	新北市 中和區	日班	32,000至 48,000元	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.首要軟體規格分析與設定</li> <li>2.Cloud系統開發與維護</li> <li>3.客戶客製化功能訪談及開發</li> <li>4.與Cloud Team合作, 共同開發</li> <li>5.英文：中等</li> </ol>
採購管理師 (主動IC零件)	1	大學/碩士	新北市 中和區	日班	面議	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.用料評估分析 (含建議廠商/sourcing)</li> <li>2.供應商管理</li> <li>3.NPI行程掌握</li> <li>4.整合成本最高效益</li> <li>5.整合專案進度</li> <li>6.BOM Review</li> <li>7.擬定預算編制 (須與內部單位溝通協調)</li> <li>8.主管交辦事項</li> <li>9.英文：中等</li> </ol>
NB機構工程師	5	專科/大學/碩士	新北市 中和區	日班	30,000至 60,000元	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.機構設計與開發</li> <li>2.機構材料的測試與選用</li> <li>3.模具相關作業</li> <li>4.英文：中等</li> </ol>
NB Channel Sales	6	專科/大學/碩士	新北市 中和區	日班	面議	The Channel Sales is responsible for developing and facilitating relationship between the company and its customers (ex. distributors and retailers) to meet and exceed pre-set sales quotas. Responsibilities: <ol style="list-style-type: none"> <li>1.Meeting and exceeding pre-set sales quotas</li> <li>2.Responsible for new business development via aggressively drive biz partners to maximize sales and total partnership potential through sales best practices, training and support</li> <li>3.Maintain channel map</li> <li>4.Conduct market price survey and competitor information feedback. Keep abreast of competition, competitive issues and products</li> <li>5.Negotiate business terms &amp; conditions with responsible customers</li> <li>6.Control customer credit</li> <li>7.Provide Sales FCST</li> <li>8.Deliver daily business contact &amp; build up business relationship with customers via masterfully communicate with customers on products offered</li> <li>9.Control expense &amp; manpower budget</li> <li>10.Work with Marketing to drive product promotion programs / events</li> <li>11.Attend and participate in sales meetings, product seminars and trade shows per requests</li> </ol> 英文：精通 精通其他歐語系、特殊語系
NB Channel Marketing	2	專科/大學/碩士	新北市 中和區	日班	面議	The channel Marketing is responsible for manage on daily operation, regional support and communication. Responsibilities : <ol style="list-style-type: none"> <li>1.Oversea branch/ subsidiary MKT support</li> <li>2.MDF funding Management</li> <li>3.Event vs. MKT campaign</li> <li>4.Execution function</li> </ol> 英文：精通
Server/Networking 國外業務專員	2	大學/碩士	新北市 中和區	日班	36,000至 55,000元	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.協助接單、報價、與客戶聯繫</li> <li>2.處理訂單與安排出貨、並協助準備出貨文件</li> <li>3.控管各項付款流程與催收應付帳款</li> <li>4.主管交辦事宜</li> <li>英文：精通</li> </ol>
Dragon Army 海外業務培訓計畫	10	大學以上	外派全球各地	日班	30,000至 80,000元	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.接受總部為期10週訓練,課程內容包含業務/品牌行銷/PM三大課程內容</li> <li>2.培訓結束後將分發至單位進行二階段實務歷練,完成二階段訓練後以總部海外出差或是外派至海外方式協助執行海外子公司當地通路業務推廣以及行銷活動規劃</li> </ol> 其他條件 <ol style="list-style-type: none"> <li>1.熟悉品牌經營與通路管理</li> <li>2.對電腦產品狂熱/對MSI品牌認同者佳</li> <li>3.積極正向、活動力充沛者佳</li> <li>4.具備管理經驗佳</li> <li>5.除精英文外具備第二外語能力者佳 (ex:法文/德文/義大利文/日文/韓文/西文...etc.) ; 可優先派駐相關語言區域)</li> <li>6.此職位未來結束訓練並測試合格後可能會因任務需要長期派駐海外</li> </ol>

主辦  
單位



勞動部勞動力發展署  
WORKFORCE DEVELOPMENT AGENCY, MINISTRY OF LABOR  
北基宜花金馬分署  
Taipi-Keelung-Yilan-Hualien-Kinmen-Matsu  
Regional Branch

承辦  
單位



國立臺北大學  
National Taipei University

贊助  
單位



世華中心  
U.C. WORLD BUSINESS CENTER